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پس از کش وقوس های فراوان سرانجام دستور ویژه رییس جمهور راهگشا شد 
و تیم ملی فوتسال بانوان به رقابت های گواتمالا خواهد رفت. سوال این است که 

آیا برای یک اعزام برون مرزی عادی طی چنین فرآیندی لازم بود؟
داستان پرتلاطم اعزام تیم ملی فوتسال بانوان ایران به مسابقه های جهانی در 
جاده یاس و ناامیدی بود که با تدبیر رییس جمهور به مسیر روشنایی بازگشت و امید 
را به تیم ملی فوتسال بانوان بازگرداند تا این بار کم کاری های فدراسیون فوتبال 

را شخص رییس جمهور جبران کرده باشد.
در حالی که رییس و نایب رییس بانوان فدراسیون فوتبال موضوع اعزام تیم ملی 
فوتسال بانوان به گواتمالا را تمام شده تلقی می کردند و کفاشیان به دنبال جبران 
تبعات لغو این اعزام بود، رییس جمهور در دســتوری ویژه به وزرای امورخارجه و 
ورزش اعــلام کرد که تمام تلاش ها را برای اعزام تیم ملی فوتســال بانوان بکار 

بگیرند.
پیش از این مسئولان فدراسیون فوتبال اعلام کرده بودند که تمام راه های ممکن 
برای اعــزام تیم ملی بانوان به گواتمالا را رفته اند. هرچند که در هر بار اظهارنظر 
یک دلیل برای لغو این اعزام اعلام می شد. گاهی زمان، گاهی پول و گاهی عدم 

همکاری میزبان.
رییس فدراســیون که منتظر بود کشــور میزبان تمامی هزینه هــای تیم ملی را 
بپردازد، زمانی که متوجه شــد گواتمالا این کار را انجام نمی دهد ترجیح داد که 
از اعزام این تیم با بهانه ویزا صرف نظر کند. این در حالی اســت که کشــورهای 
زیادی هســتند که در ایران ســفارت خانه ندارند و بســیاری از تیم های ورزشی 
ایران با هماهنگی میان مســئولان وزارت خارجه و فدراســیون مربوطه به این 
کشورها ســفر می کنند اما فدراسیون فوتبال با وجود اینکه اعلام کرده بود تمام 
تلاش خود را کرده اما ظاهرا راحت ترین و در دســترس ترین راه را فراموش کرده 
بود. اگر فدراســیون زودتر از این ها با وزارت خارجه و حتی ســفیر ایران در آلمان 
مکاتبه می کرد این داستان ادامه دار زودتر از اینها به پایان می رسید. هرچند که 
با یک همکاری میان مسئولان ایران و گواتمالا این امکان بود که برای تیم ملی 
ویزای فرودگاهی گرفته شود کاری که قرار است اکنون با دستور رییس جمهور 

عملی شود.
به نظر می رسد که فدراسیون فوتبال حداقل در عمل علاقه ی چندانی به اعزام 
تیم ملی بانوان به رقابت های جهانی گواتمالا نداشته و هزینه کردن برای قهرمان 
فوتسال زنان آسیا را بی نتیجه می دانسته است و برخلاف تیم ملی بانوان این روز ها 
تمام تلاش و بودجه اش را در اختیار تیمی قرار داده که نیم قرن است در حسرت 

کسب قهرمانی در آسیاست.
زمانی که چنین مشــکلاتی به وجــود می آید همه انتظار دارند که مســئول اول 
فدراسیون در بخش بانوان یعنی نایب رییس بانوان فدراسیون تمام تلاش خود 
را برای رفع آن انجام دهد اما متاســفانه در فدراسیون فوتبال شخصی که خیلی 
زود تسلیم تصمیم فدراسیون شد خود نایب رییس بانوان بود. او در تمام مصاحبه 
های خود به کرات اعلام کرد که با وجود تلاش فدراســیون به احتمال زیاد این 

اعزام لغو می شود.
الهــه عــرب عامری که بعــد از قهرمانی تیم بانوان در آســیا، کســب ســهیمه 
مسابقه های جهانی را باعث افتخار می دانست اکنون اعلام کرده که مسابقه های 
گواتمالا یک تورنمنت معمولی و تدارکاتی است که حضور در آن اهمیت زیادی 
ندارد. این اظهارات و تلاش های ناکام سرانجام با دخالت بالاترین مقام اجرایی 
کشــور در مســیر پیگیری جدی قرار گرفته است، این دســتور برای فدراسیون 

فوتبال یک زنگ خطری است چرا که نشــان داد فدراسیون  نشین ها در تعامل 
با دو وزارتخانه و در پیش از دستور رییس جمهور نتوانسته اند وظیفه عادی خود 
در یک اعزام ساده را به انجام رسانند و بدتر از همه هم اینکه معمولا بروز مشکل 
در اعزام ها در اکثر موارد ناخواســته در بخش بانــوان صورت می گیرد. البته بعد 
از دستور رییس جمهور، علی کفاشــیان در گفت وگو با ایسنا اعلام کرده که اگر 
مشکل ویزا حل شود فدراســیون این آمادگی را دارد که تیم ملی بانوان را به این 
رقابت ها اعزام کند. اکنون باید خوشحال بود که به جز مشکل ویزا، فدراسیون 

مساله دیگری در اعزام تیم فوتسال بانوان به گواتمالا ندارد.
تیم ملی به گواتمالا می رود اما قطعا در خاطر همه خواهد ماند که کاروان تیم ملی 
فوتسال بانوان با پشت سرگذاشتن چه مسیری به رقابت های جهانی رسید و چه 

کسی این تیم را به گواتمالا برد.

باید این لطف را جبران کنیم
بهترین دروازه بان فوتسال زنان آسیا با  ابراز خرسندی از دستور رییس جمهور برای 
اعزام تیم ملی فوتســال بانوان به مسابقه های جهانی گواتمالا گفت: من اصلا 
باور نمی کردم که شخص بزرگی به مانند رییس جمهور این دستور را داده است.

فرزانه توسلی درباره دستور ویژه رییس جمهور برای اعزام تیم ملی فوتسال بانوان 
به مسابقه های جهانی گواتمالا گفت: من زمانی که دیشب متوجه شدم رییس 
جمهور چنین دستوری را داده است خیلی خوشحال شدم چون این موضوع به 
قدری برای دکتر روحانی مهم بوده که باعث شده چنین پیامی بدهد. واقعا باورم 

نمی شد که شخص مهم کشور چنین دستوری بدهد.
توسلی در ادامه افزود: واقعیت این است که من نا امید شده بودم و گفتم روسیه 
و ژاپــن که برابر ایران مغلوب شــده اند در این رقابت ها حاضر هســتند اما ایران 
که قهرمان اســت باید مســابقه های را از خانه دنبال کند. متاسفانه کاری هم از 
دستمان بر نمی آمد ولی الان خوشحالم که این اتفاق رخ داده است. این دستور 
نشان داد که تیم ملی فوتسال بانوان ایران جایگاه خوبی در کشور پیدا کرده است 

که باعث شده شخص مهم مملکت برای حل مشکل آن شخصا وارد شود.

او در پاســخ به این سوال که آیا این اتفاق نشان می دهد که راهی برای اعزام تیم 
بوده که فدراسیون توجه نکرده است، گفت: اگر فدراسیون می توانسته که کاری 
انجام بدهد اما توجه نکرده است نمی دانم دلیلش چیست. این تیم شایسته بود 
که با وجود ســخت بودن اعزام، فدراســیون تلاش کند که به نتیجه برسد و تیم 

به گواتمالا برود.
او با تاکید براینکه کار تیم ملی در رقابت ها سخت شده است، گفت: با وجود دشوار 
بودن گروه ما، اما اهمیت رییس جمهور به این تیم کار ما را سخت تر کرده است و 
باید بهترین نتیجه را کسب کنیم تا این توجه و لطف رییس جمهور را جبران کنیم.
توســلی در ادامه افزود: واقعیت این است که حیف بود ما به این رقابت ها اعزام 
نمی شدیم. این رقابتها محک جدی برای تیم ملی است اما آن زمان ما هیچ کاری 
نمی توانستیم انجام بدهیم. من واقعا نمی دانستم که داستان اصلی چیست. تنها 
نکته ای که به ما گفته بودند این بود که گرفتن ویزا امکان پذیر نبوده است. به نظرم 

اقدامات لازم از طرف فدراسیون دیر صورت گرفته بود.
وی ادامه داد: واقعیت این اســت که تیم های هم گروه مــا برزیل و پرتغال جزو 
بهترین های دنیا هستند و انجام بازی دوستانه با آن ها برای ما امکان پذیر نیست. 
رقابت های جهانی تورنمنتی است که ما می توانیم با بهترین های دنیا بازی کنیم. 
دوست داشتیم بعد از چند سال متوجه شویم که جایگاه مان در جهان کجاست.

بررسی عدم اعزام بانوان فوتسالیست  از سوی وزارت ورزش
معــاون امــور ورزش بانوان وزیــر ورزش و جوانــان می گوید عدم اعــزام بانوان 

فوتسالیست به جا م جها نی مورد بررسی قرار می گیرد.
رباب شهریان در مورد عدم اعزام تیم  ملی فوتسال بانوان به جا م جها نی این رشته 
و این که فدراســیون فو تبا ل اعلام کرده است این عدم اعزام به دلیل مشکلات 
روادید بود، اظها ر کرد: این موضوع تا عصر امروز بررسی و نتیجه  نهایی آن اعلام 

می شود.
پیش از این فدراسیون فو تبا ل اعلام کرده بود که بانوان فوتسالیست به دلیل عدم 

صدور روادید به گواتمالا اعزام نخواهند شد.

خبر آخر

چهره روزاینستوگرافی

تیم منچستر یونایتد دیشب 
در خانه تیم وست بروم را با 
حساب 2 بر صفر شکست داد. 
جسی لینکارد و خوان ماتا، 
گلزنان منچستر در این بازی 
بودند.

تیتر دو

 بازداشت سرکرده 
باند زمین خواری ورزشی

معاون حقوقی، امور مجلس و هماهنگی امور استان 
های وزارت ورزش جوانان از دستگیری سرکرده باند 
زمین خواری ورزشــگاه اصفهان خبر داد. امیر رضا 
خادم در این باره گفت: با تلاش های شــبانه روزی 
حوزه حقوقی وزارت ورزش و جوانان، اداره کل ورزش 
و جوانــان اصفهان و همکاری دادســرای عمومی 
انقلاب شهرستان برخوار، سرکرده باند زمین خواری 
ورزشــگاه اصفهان روانه زندان شــد. وی تصریح 
کرد: در ادامه شناسایی و برخورد با زمین خواران 
اراضی ورزشگاه بزرگ اصفهان، "م.م" سر کرده 
باند زمین خواری که با اقدامات متقلبانه و تهیه 
اســناد مجعول و تبانی بعضی از ادارات دولتی، 
اقــدام به اخذ چهار فقره ســند جمعــاً در حدود 
پنجاه هکتار بــر روی اراضی دولتی و همچنین 

اراضی وقف و اشــخاص کرده است، بازداشت 
شــد. خادم ادامه داد: بعضاً اراضی به اشخاص 
غیر واگــذار و همچنین با انجــام توافق با ارگان 
های دولتی و غیر دولتی تعدادی زمین معوض 
دریافت کرده اند که پس از بررسی های فراوان و 
تلاش های حوزه حقوقی وزارت ورزش و جوانان، 
اداره کل اصفهان و دادسرای انقلاب شهرستان 
برخوار، نامبرده دستگیر و با قرار بازداشت موقت 
روانه زندان شــد. معاون حقوقــی، امور مجلس و 
هماهنگی امور استان های وزارت ورزش جوانان، 
ارزش ریالــی اراضی فوق را در حــدود هزار میلیارد 
ریال عنوان کرد. وی در پایان در خصوص تحقیقات 
پرونده زمین خواری گفت: بررسی ها برای شناسایی 
و دســتگیری دیگر عوامل باند زمین خــواری در این 
 پرونده ادامه دارد و تا حصــول نتیجه نهایی پیگیر آن 

خواهیم بود.

شاهکار نعمتی
بانوی کماندار ایران کــه در رقابتهای پارالمپیک لندن 
موفق شد به عنوان نخستین بانوی مدال آور تاریخ ورزش 
کشــور در بازی های المپیک و پارالمپیک لقب بگیرد، 
امروز یکشنبه به افتخار بزرگ دیگری دست پیدا کرد. زهرا 
نعمتی امروز یکشنبه در مسابقات قهرمانی تیروکمان آسیا 
که در تایلند در جریان است، در ماده ریکرو انفرادی زنان 
با نتیجه ۷ بر ۳ از سد کمانداری از ویتنام گذشت و به دیدار 
پایانی این رقابتها راه پیدا کرد. بر این اساس، نعمتی موفق 
شد سهمیه حضور در مسابقات المپیک 2۰۱۶ برزیل را 
به دست آورده و افتخار بزرگی را برای خود و ورزش بانوان 
کشور رقم بزند. وی امروز و در رقابتهای بخش انفرادی 
بانوان با شکســت حریفانی از ازبکستان، کره شمالی، 
مغولستان و ویتنام راهی فینال شد و بر این اساس سهمیه  
ایران برای حضور در بازی های المپیک ریو مســجل 
شــد. این بانوی کشــورمان در فینال مقابل حریفی از 
کره شمالی قرار می گیرد. زهرا نعمتی که برای اولین بار 
در طول تاریخ ورزش کشورمان به عنوان یک فرد دارای 
معلولیت سهمیه بازی های المپیک را دریافت کرد، در 
بازی های پارالمپیک 2۰۱2 - لندن موفق به کســب 
مدال طلا شده است.این بانوی کماندار ایران همچنین 
رقابتهای آسیایی تایلند، برای کمانداران دارای معلولیت 
را نیز پیش رو دارد و با شرکت در این مسابقات برای کسب 
سهمیه پارالمپیک نیز تلاش خواهد کرد. با این حال به 
نظر می رسد انتخاب این کماندار، حضور در رقابتهای 

المپیک 2۰۱۶ ریو باشد.

نعمتی مســتحق دریافت نشان دولتی است
محمود خسروی وفا در نشست خبری خود بعد از کسب 
سهمیه المپیک زهرا نعمتی گفت: امروز روز بزرگی برای 
ورزش ایران اســت و من باید این اتفاق را به مردم ایران 
تبریک بگویم. کسب سهمیه المپیک توسط یک معلول 
فراتر از ورزش اســت و زهرا نعمتی اولین زن پارالمپیک 
اســت که در تاریخ المپیک نیز سهمیه گرفته است. او 
افتخارات زیادی را برای ایران به ارمغان آورده و توانسته 
جزو 25 ورزشکار برتر 25 سال اخیر کمیته بین المللی 
پارالمپیک قرار بگیرد. او ادامه داد: اوج حضور او نیز در 
المپیک لندن و کسب مدال طلا به همراه شکستن رکورد 
جهان بوده است. امیدوارم در این یک سال باقی مانده تا 
المپیک این موفقیت نعمتی مورد سانسور استکباری 
قرار نگیرد و ما بتوانیم شــاهد حضور موفقیت آمیز او در 
المپیک باشیم. این موفقیت به قدری بزرگ بود که من 
به لمکه مشاور ویژه ســازمان ملل، کیومرث هاشمی، 
وزیر ورزش و کلمن رییس IPC تبریک گفتم و امیدوارم 
همه ما دســت به دست هم بدهیم تا این موفقیت و کار 
بزرگ زهرا نعمتی به فراموشی سپرده نشود. خسروی وفا 
در ادامه افزود: زهرا نعمتی افتخار بزرگی برای جامعه 
پارالمپیکی ایران است و زمانی که در اردوی تیم های ملی 
تیروکمان برای حضور در مسابقه های سهمیه المپیک 
حضور داشت، از طرف رسانه های خارجی و مخصوصا 
کمیته بین المللی پارالمپیک مورد توجه قرار گرفته بود و 
الان هم قطعا با گرفتن این سهمیه توجه ها به او بیشتر 
می شود. او در حال حاضر برای قرار گرفتن روی سکوی 
المپیک چیزی کم ندارد و فقط باید حواشی را از او دور کرد. 
او درباره ادامه حمایت هایش از این ورزشــکار المپیکی 
ایران گفت: مــن در بحث مالی هیچ کار خاصی انجام 
نداده ام اما زهرا نعمتی امروز این شایستگی را دارد که یک 
نشان دولتی دریافت کند نه اینکه منتظر باشیم تا مدالی 
بگیرد و بعد این نشان را به او بدهیم. او همین الان هم 
شایسته تقدیر است. با توجه به این موفقیت زهرا نعمتی 
از این پس تمامی اسپانسرها و شرکت های تجهیزاتی 
تیروکمان برای تبلیغات سمت او می آیند و می تواند از این 

راه حمایت زیادی شود.

لوزارنو روی نیمکت تیم ملی!
سرانجام جانشــین کواچ مشخص شد تا تیم ملی در فاصله کوتاه 

باقیمانده به انتخابی المپیک مرد شماره یک نیمکت 
خود را بشناســد. روزنامه معتبر گاتزتا اســپورت 

ایتالیا مدعی شــد که کار ایــران و لوزانو برای 
ســرمربیگری تیم ملی تمام شــده اســت. 
نمایندگان فدراســیون والیبال بامداد امروز 
راهی لهســتان شــدند تــا بــا گزینه های 
ســرمربیگیری تیــم ملی والیبــال ایران 
بــه مذاکره و بررســی بنشــینند. لوزانو و 

آناســتازی دو مرد کاندید هدایت تیم ملی 
والیبــال ایران هســتند که عمده بررســی و 

مذاکــرات افشاردوســت و 
خــوش خبر در 

مورد این دو 
است.

اقدام به موقع رییس جمهور
چرا باید با دستور ویژه، بانوان به گواتمالا بروند؟

در آســتانه جــدال تیم هــای آرســنال و تاتنهام در 
دربی شمال لندن، آرسن ونگر، مربی قرمزپوشان 
پایتخت انگلیس اعتراف کرد که تیمش این فرصت 
را داشته که هری کین، مهاجم انگلیسی تاتنهام را 
داشــته باشــد و از اینکه تیم جوانان باشگاه فرصت 
جــذب ایــن بازیکــن بااســتعداد را از دســت داده 
عصبانی شده است. کین قبل از پیوستن به تاتنهام 
یک ســالی را در آرسنال ســپری کرد اما مسوولان 
باشــگاه به او اعتماد نکردند و گذاشتند برود. او هم 
به همشهری ســفیدپوش پیوست و در اولین فصل 
حضورش در این تیم ۳۰ گل زد تا آرسنالی ها بفهمند 

چه بازیکنی را از دســت داده اند. ونگــر گفت: »من این 
موضوع را نمی دانســتم و آن را در روزنامه ها خواندم. به 
نظرم خنــده دار آمد، می دانید! البته خــب عصبانی هم 
شدم و پرسیدم که چرا او رفت؟ در آن سن و سال بازیکنان 
اینطرف و آنطرف می روند.« ابراز تأســف ونگر به خاطر از 
دســت دادن کین در حالی است که او صبح جمعه گفت 
او به جــذب بازیکنان تاتنهام فکــر نمی کند، حتی کین. 
آرســنال پیش از این از همشــهریان خود بازیکن خریده 
اســت که آخریــن آن پتر چــک، دروازه بان چلســی در 
تابستان سال جاری بود. آرسنالی ها سال 2۰۰۱ هم سول 

کمپبــل را از تاتنهام جذب کردند اما او آن ســال بازیکن 
آزاد بود. ونگر اما می گوید تاتنهام تیمی است که او هرگز 
به جــذب بازیکن از آن فکر نمی کنــد. او درباره احتمال 
دست به کار شدن آرسنال برای خرید کین – کسی که در 
45 بازی اش برای تاتنهام در دو فصل گذشته 2۶ گل زده 
است، گفت: »او توانایی های فوق العاده ای دارد و دوران 
بازیگری درخشــانی خواهد داشت اما برای ما زمانی که 
یک بازیکن به تاتنهام ملحق شود، دیگر در لیست خرید 

قرار نمی گیرد.«
شاگردان ونگر امروز در هفته دوازدهم لیگ برتر میزبان 
تاتنهام هستند، تیمی که پنج شنبه شب در مرحله گروهی 

لیگ اروپا اندرلشت بلژیک را 2 - یک شکست 
داد و از آن پیروزی روحیه گرفته است. این در 
حالی اســت که آرســنالی  ها چهارشنبه هفته 
پیــش در خانه بایرن مونیــخ 5 - یک باختند و 

تحقیر شدند.
ونگر درباره دربی شمال لندن گفت: »تاتنهام 
تیمی اســت کــه از نظر دفاعی قوی اســت و 
می تواند با ســرعتی بالا و به شــیوه ای منظم 
بازی کند. کار این تیــم در فصل جاری خوب 
بوده است و تنها یک بازی  اش را باخته است. 
آنهــا فقط یک بازی را باخته اند. چند تســاوی 
دارند اما تاتنهام برای من همیشه جزو تیم های قدرتمند 
لیگ بوده است.« مربی فرانسوی آرســنالی ها در پایان 
بــه حمایت از پتــر چکی پرداخــت که هفته پیــش برابر 
بایرن مونیخ پنج بار تســلیم شــد و گل خــورد. او گفت: 
»به نظر من هیــچ اتفاقی تصادفــی رخ نمی دهد. چک 
دروازه بانی طراز اول، با ثبات و با کیفیت اســت. من هم 
او را خوب می شناســم و الان هــم از عملکردش تعجب 
نمی کنم. او همه چیز را تحلیــل می کند. او دروازه بان با 
اســتعدادی اســت و یکی از بهترین  دروازه بانانی که در 

تاریخ فوتبال انگلیس بوده اند.«

کین، جواهری که از دست ونگر پرید

ورزش


